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SCRISOARE DE SOLIDARITATE 

IN ATENTIA MUNCITORILOR DE LA FORD Köln 
 

Prin prezenta 
 

  Noi muncitori de la Ford Otosan Craiova suntem alaturi de muncitori de la 
Ford Koln si va prezentam sustinerea si solidaritatea noastra in demersul 
dumneavoastra pentru sustinerea viitorului fabrici Ford din Koln. Ne pare rau, sa 
auzim ca o fabrica cu o  vechime mare si istorie in constructia de automobile este 
pe cale sa nu mai aiba niciun viitor.  

Consideram ca este important sa se tina cont in schimbarile ce au loc in 
industria auto de o tanzitie justa si dreapta fara a pune in pericol locurile de munca. 
        
 
 

SOLIDARITY LETTER 
FOR THE WORKERS OF FORD Köln 

 
 

The workers of Ford Otosan Craiova, stand with the workers of Ford Cologne and 
express our support and solidarity in your efforts to support the future of the Ford 
Cologne factory. We are sorry to hear that a factory with a long history in automobile 
construction is about to have no future. 

We believe that it is important to take into account the changes taking place in the 
automotive industry in a fair and just manner without endangering jobs. 

 
 
 

SOLIDARITÄTSBRIEF 
FÜR DIE ARBEITNEHMER VON FORD Köln 

 
 
Die Arbeiter von Ford Otosan Craiova, stehen an der Seite der Arbeiter von Ford 

Köln und drücken unsere Unterstützung und Solidarität in Ihren Bemühungen aus, für 
die Zukunft des Ford-Werks Köln zu kämpfen. Wir sind traurig zu hören, dass eine 
Fabrik mit einer langen Geschichte im Automobilbau keine Zukunft haben soll. 

Wir glauben, dass es wichtig ist, den Veränderungen  in der Automobilindustrie 
auf faire und gerechte Weise Rechnung zu tragen,  ohne dabei Arbeitsplätze zu gefährden. 

 
 


